
 
 
 

Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 10/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 252/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση κίνησης της διαδικασίας εκμίσθωσης 
του δικαιώματος αμμοληψίας από το δημοτικό 
αμμοχαλικορυχείο στη θέση «Μανίκι» του Δ.Δ. 
Αγ. Βαρβάρας. 

 
       Σήμερα 18 Απριλίου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 14-4-2005 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  29 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Ι. Καλαϊτζίδης Π. Πιτούλιας 
2. Α. Γκαμπέσης Γ. Μιχαηλίδης Γ. Μανακούλης 
3. Β. Γιαννουλάκης   Κ. Μιχαηλίδης 
4. Σ.  Παναγιωτίδης   Π. Ποταμόπουλος 
5. Ν. Κεχαγιόγλου    
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
7. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
8. Ι. Ακριβόπουλος   ………. 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Γ. 

Τροχόπουλος, Δ. Δάσκαλος. 
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 234/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Κ. Χιονίδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Πιτούλιας, Γ. Μανακούλης, Π. Ποταμόπουλος. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 235/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Χ. Γεωργιάδης.  

10. Θ.  Σιδηρόπουλος 
11. Γ. Τροχόπουλος 
12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
13. Μ. Σακαλής 4) Κατά  τη  συζήτηση της αριθ. 236/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Κ. 

Μιχαηλίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της  αριθ. 239/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, 
Γ. Ορφανίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της αριθ. 240/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Κ. 
Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Η. Σοφιανίδης. 
7) Κατά  τη  συζήτηση της αριθ. 241/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Μ. 
Δημούλα, Σ. Κρομμύδας, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Τσιάρας. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 242/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Δημούλα, Α. 
Τσιάρας, Η. Σοφιανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Ντόβας, Κ. Πουλασουχίδης, Γ.  
Ορφανίδης. 

14. Χ. Φουρνιάδης 
15. Χ. Ντόβας 
16. Σ. Κρομμύδας 
17. Β. Ρήσσου 
18. Κ. Χιονίδης 
19. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
20. Ι. Κουρουζίδης 
21. Μ. Γαβρίδης 9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 244/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Χ. 

Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Μ. Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης, Κ. Μιχαηλίδης 
και αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 245/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 246/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Μ. Γαβρίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 250/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, Γ. 
Ορφανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Κρομμύδας, Α. Δελαβερίδης. 
13) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 252/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Σ. Κρομμύδας, Α. 
Δελαβερίδης, και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Η. Σοφιανίδης, Γ. 
Ορφανίδης, Κ. Μιχαηλίδης. 
14) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 254/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Α. Παπαστεργίου και 
αποχώρησε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 
15) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 259/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Κ. 
Πουλασουχίδης και αποχώρησε ο κ. Σ. Κρομμύδας. 
16 Κατά τη συζήτηση της αριθ. 263/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης. 
17) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 269/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Σ. Κρομμύδας, Μ. 
Γαβρίδης. 
18) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 271/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης. 

22. Δ. Δάσκαλος 
23. Α. Δελαβερίδης 
24. Σ. Μηλιόπουλος 
25. Α. Παπαστεργίου 
26. Κ. Πουλασουχίδης 
27. Α. Τσιάρας 
28. Η. Σοφιανίδης 
29. Γ. Ορφανίδης 

 



 
 
  
 

Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 19ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 12-4-2005 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου οικονομικών Βασιλείου Γιαννουλάκη, που έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε ότι, με την υπ’ αριθ. 101/1997 απόφασή του το Κοινοτικό 
Συμβούλιο Αγίας Βαρβάρας, αποφάσισε την σύσταση κοινοπραξίας μεταξύ της 
Κοινότητας Αγ.Βαρβάρας και της εταιρείας «ΣΚΥΡΟΔΕΜΑ ΒΕΡΟΙΑΣ Α.Β.Ε.» με 
την επωνυμία  «ΚΟΙΝΟΠΡΑΞΙΑ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ ΑΓΙΑΣ ΒΑΡΒΑΡΑΣ-
ΣΚΥΡΟΔΕΜΑ ΒΕΡΟΙΑΣ Α.Β.Ε.» για την εκμετάλλευση του αμμοχαλικορυχείου 
παραπλεύρως και παραποτάμιος με τον ποταμό Αλιάκμονα στην περιοχή «Μανίκι» 
μέσα στο διοικητικά όρια της πρώην κοινότητας Αγ.Βαρβάρας εκτάσεως περίπου 400 
στρεμμάτων.  
 Στις 31-12-1997 υπογράφηκε το καταστατικό της κοινοπραξίας με την 
επωνυμία «ΚΟΙΝΟΠΡΑΞΙΑ ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ ΑΓΙΑΣ ΒΑΡΒΑΡΑΣ-ΣΚΥΡΟΔΕΜΑ 
ΒΕΡΟΙΑΣ Α.Β.Ε.» με διάρκεια επτά χρόνια, από 1-8-1998 έως 31-12-2004, με 
δικαίωμα παράτασης της Κοινοπραξίας για άλλα επτά χρόνια, εφόσον το ζητήσει ο 
δεύτερος των συμβαλλομένων με αίτησή του, έξη μήνες πριν την λήξη των επτά ετών 
δηλαδή πριν την 30-6-2004. 
 Με την υπ΄αριθ. 861/2004 απόφασή του το Δημοτικό Συμβούλιο απέρριψε 
την από 28-7-2004 αίτηση της εταιρείας  «ΣΚΥΡΟΔΕΜΑ ΒΕΡΟΙΑΣ Α.Β.Ε.» για 
παράταση της διάρκειας λειτουργίας της Κ/Ξ «ΚΟΙΝΟΤΗΤΑΣ ΑΓΙΑΣ ΒΑΡΒΑΡΑΣ-
ΣΚΥΡΟΔΕΜΑ ΒΕΡΟΙΑΣ Α.Β.Ε.» ως εκπρόθεσμη. 
 Η εταιρεία «ΣΚΥΡΟΔΕΜΑ ΒΕΡΟΙΑΣ Α.Β.Ε.» προσέφυγε στην Επιτροπή 
του άρθρου 18 Ν.2218/1994 της Περιφέρειας κεντρικής Μακεδονίας κατά της 
παραπάνω απόφασης του Δημοτικού Συμβουλίου Βεροίας. 
 Η 2η Επιτροπή του άρθρου 18 Ν.2218/1994 με το πρακτικό της 4ης 
συνεδρίασης της (21-2-2005) την απέρριψε. 
 Η εκμίσθωση δικαιώματος αμμοληψίας δημοτικού ακινήτου αποφασίζεται 
από το δημοτικό συμβούλιο (άρθρο 106 παρ. 1 περίπτ. ε΄ Π.Δ. 410/95) και ρυθμίζεται 
από τις διατάξεις των άρθρων 240 παρ. 2 και 253 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 Αν πρόκειται για επαγγελματική μίσθωση, εφαρμόζονται παράλληλα και οι 
διατάξεις του Π.Δ. 34/1995. 
 Σύμφωνα με την παρ. 1 του άρθρου 253 του Δ.Κ.Κ., η εκμίσθωση των 
δημοτικών ακινήτων γίνεται με δημοπρασία. Αν η δημοπρασία δεν φέρει αποτέλεσμα 
επαλαμβάνεται. Αν η δεύτερη δημοπρασία δεν φέρει αποτέλεσμα, η εκμίσθωση 
μπορεί να γίνει με απευθείας συμφωνία, τους όρους της οποίας καθορίζει το δημοτικό 
συμβούλιο. 
 Η δημοπρασία διεξάγεται από την δημαρχιακή επιτροπή κατά τις διατάξεις 
του Π.Δ. 270/81, βάσει των όρων που καθορίζει η ίδια (άρθρο 111 παρ. 2 περίπτ. δ΄ 
Π.Δ. 410/95.). 
 Μετά τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν’αποφασίσει 
σχετικά. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Πρόεδρος: Ηρθε σήμερα μία επιστολή από την  Σκυρόδεμα Α.Β.Ε. που αφού 
κάνει μία αναφορά στην απόφασή μας και στην απόφαση Επιτροπής του άρθρου 18 
λέει: «όπως διαβεβαιώνεται από την ήδη προσφάτως επιδοθείσα σε εμάς και στον 
Δήμο Βέροιας υπ. αριθμ. 4 της Επιτροπής του  άρθρου 18 το ζήτημα εάν ασκήθηκε 
εμπρόθεσμα ή όχι το δικαίωμά μας παράτασης του χρόνου ζωής της Κοινοπραξίας 
μας είναι ζήτημα δικαιοδοσίας, τουτέστιν αρμοδιότητας των πολιτικών δικαστηρίων, 
επικαλείται δε η ως άνω απόφαση και πρόσφατη απόφαση του Σ.τ.Ε (αριθ. 
650/2003).Με  την  παρούσα μας διαδηλώνουμε και γνωστοποιούμε ότι εισάγουμε το  



 
 
 
ζήτημα στην κρίση των πολιτικών Δικαστηρίων, διότι πιστεύουμε ακράδαντα ότι 
έχουμε απόλυτο δίκαιο. Πονούμε δε τον κόπο μας, τα έξοδά μας και την επιμέλειά 
μας να διατηρήσουμε όπως διατηρήσαμε το αμμοχαλικορυχείο στην πλήρη δυναμική 
του για πολλά χρόνια στο μέλλον, όπως πιστοποιείται τούτο από Δημόσια έγγραφα 
και την εγκριθείσα περιβαλλοντική μελέτη της αρμόδιας Κρατικής Υπηρεσίας και 
είναι προσωπική μας εκτίμηση ότι η τύχη του αμμοχαλικορυχείου έξω από τα χέρια 
μας δεν θα αποφέρει στον Δήμο άξια λόγου έσοδα σε σύγκριση με τα έσοδα τα οποία 
η Κοινοπραξία μας προσπόρισε στο Δήμο σας. Θεωρούμε επομένως ότι υπό την ως 
άνω εκκρεμότητα αρμοδιότητας είναι τουλάχιστον άκαιρο το ως άνω θέμα ως 
εισάγεται στο Δημοτικό Συμβούλιο». Αυτή είναι η άποψη της «Σκυρόδεμα ΑΒΕ». 

Δήμαρχος: Το θέμα είναι γνωστό, με προηγούμενη απόφαση το Δημ. 
Συμβούλιο διέκοψε τη συνεργασία που είχαμε με το Σκυρόδεμα γιατί εκπρόθεσμα 
είχε υποβάλει το αίτημα για παράταση άλλα εφτά χρόνια της Κοινοπραξίας. Το 
Σκυρόδεμα υπέβαλε ένσταση στην Επιτροπή του  άρθρου 18 η οποία και 
απορρίφθηκε. Περιμέναμε ικανό χρονικό διάστημα μήπως και προσφύγει στο 
Διοικητικό Πρωτοδικείο όπως έχει δικαίωμα από το νόμο, δεν μας κοινοποιήθηκε 
τίποτα και φέρνουμε θέμα σήμερα στο Δημ. Συμβούλιο για τη δημοπράτηση του 
δικαιώματος της αμμοληψίας. Σήμερα κρίνει το Δημ. Συμβούλιο την αναγκαιότητα 
δημοπράτησης, η Δημαρχιακή Επιτροπή θα καταρτίσει τους όρους και θα βγάλει το 
δικαίωμα της αμμοληψίας σε δημοπρασία. 

Πρόεδρος: Ερωτήσεις. 
Πουλασουχίδης: Μετά την απόφαση του Δημ. Συμβουλίου έχει αποβληθεί 

από το χώρο η «Σκυρόδεμα ΑΒΕ»; Απέσυρε τα μηχανήματα; 
Δήμαρχος: Εχει κοινοποιηθεί η απόφαση και σταμάτησε να κάνει αμμοληψία. 

Τα μηχανήματα δεν τα απέσυρε γιατί έχει δίπλα νοικιασμένο χώρο. 
Δελαβερίδης: Υπάρχει περιβαλλοντική μελέτη; 
Δήμαρχος: Περιβαλλοντική μελέτη θα κάνουμε εφόσον προχωρήσει η 

δημοπρασία, έχω δώσει εντολή στην τεχνική υπηρεσία να κάνει την μελέτη 
περιβαλλοντικών επιπτώσεων προκειμένου να πάρουμε ως Δήμος την άδεια από την 
αρμόδια υπηρεσία για την αμμοληψία. 

Δελαβερίδης: Η περιβαλλοντική μελέτη θα γίνει πριν  ή μετά τη 
δημοπράτηση; 

Δήμαρχος: Δεν έχει σημασία. Εχει δοθεί εντολή στην τεχνική υπηρεσία να 
συντάξει τη μελέτη που σίγουρα θα πάει ένα μήνα και παραπάνω. Οταν θα έχει 
αναδειχθεί πλειοδότης της δημοπρασίας θα υπάρχει η μελέτη. 

Παπαστεργίου: Το έγγραφο που μας διαβάσατε κε Πρόεδρε μήπως είναι 
προάγγελος ότι προσφεύγουν στα πολιτικά δικαστήρια; 

Πρόεδρος: Είναι γεγονός αλλά απλά δεν έκαναν ακόμη αγωγή. 
Παπαστεργίου: Σε περίπτωση που προσφύγουν εμείς θα συνεχίσουμε την 

δημοπρασία; 
Δήμαρχος: Και βέβαια θα συνεχίσουμε. 
Πρόεδρος: Η αγωγή θα τελεσιδικίσει μετά από τρία χρόνια. Στα πολιτικά 

δικαστήρια μόνον αγωγή αποζημιώσεως μπορούν να κάνουν. Οι αποφάσεις των 
δικαστηρίων συνήθως δικαιώνουν τις θέσεις της Δημοτικής Αρχής.  

Ορφανίδης: Λέτε κε πρόεδρε ότι τα δικαστήρια συνήθως δικαιώνουν τις 
θέσεις της Δημοτικής Αρχής. Κι αν δεν δικαιωθούμε και δημοπρατηθεί και μπει 
κάποιος άλλος μέσα στην αμμοληψία, εμείς τι θα κάνουμε; 



 
 
 
 
Πρόεδρος: Εχω την άποψη ότι το μόνο που μπορούν να κάνουν είναι η αγωγή 

και να ζητήσουν αποζημίωση γιατί η μη συνέχιση της σύμβασης δεν  ήταν νόμιμη. 
Αν πείσουν το δικαστήριο ότι ακαίρως καταγγείλαμε και μη νομίμως τη σύμβαση 
τότε το δικαστήριο θα επιδικάσει τις αντίστοιχες αποζημιώσεις. Σ΄ αυτή τη φάση δεν 
μπορούν να κάνουν τίποτα άλλο και ούτε βέβαια και με ασφαλιστικά μέτρα. 
Τοποθετήσεις. 

Πουλασουχίδης: Δεν θα ήθελα να κάνω δικονομική ανάλυση αλλά πήρα κι 
εγώ αυτή την επιστολή της «Σκυρόδεμα ΑΒΕ», όπου επισυνάπτει και την απόφαση 
της Επιτροπής του άρθρου 18. Εκεί λέει και επικαλείται μία απόφαση του 
Συμβουλίου Επικρατείας άρα η νομολογία ενισχύει αυτή την άποψη της επιτροπής 
του άρθρου 18 ότι αυτή η σύμβαση με την οποία συστάθηκε η Κοινοπραξία είναι μία 
ιδιωτική σύμβαση και εξ΄ αυτού του λόγου υπάγεται στην αρμοδιότητα των 
πολιτικών δικαστηρίων. Εγώ λοιπόν σκέφτομαι ότι η «Σκυρόδεμα» θα προσφύγει στα 
δικαστήρια για να διαπιστωθεί πότε λήγει αυτή η σύμβαση κι αν μεν κριθεί ότι έληξε 
31.12.2004 δικαιώνεται ο Δήμος και καλώς κάνει ό,τι κάνει από εδώ και πέρα, αν 
όμως κριθεί ότι παρατάθηκε με την άτυπη δήλωση ή έστω με την εκπρόθεσμη της 
«Σκυρόδεμα» και κριθεί ότι λήγει το 2012 τότε ο Δήμος θα είναι εκτεθειμένος 
απέναντι στη «Σκυρόδεμα» για ό,τι αυτή έχασε ή θα χάσει αυτό το διάστημα. Σ΄ αυτή 
την περίπτωση μπορεί να προσφύγει και με τις διατάξεις ασφαλιστικών μέτρων η 
εταιρεία και να ζητήσει να μην εκμισθωθεί ο χώρος για αμμοληψία διότι υπάρχουν 
αυτοί οι κίνδυνοι  και διότι βρίσκεται σε εξέλιξη μία δικαστική διένεξη με τον Δήμο. 
Το πρόβλημα για μένα είναι ότι μπήκαμε σε μία διαδικασία ουσιαστικά να 
καταγγείλουμε την διάρκεια ισχύος της Κοινοπραξίας, να αποβάλουμε αλλά δεν το 
αποβάλαμε το Σκυρόδεμα από εκεί γιατί η διοικητική πράξη αποβολής έπρεπε να 
γίνει 31.12. που έληξε κατά τον Δήμο και την απόφαση Δημ. Συμβουλίου η μίσθωση 
κι εφόσον δεν προσέβαλε αυτή τη διαδικασία η Σκυρόδεμα για να λύνονταν τα χέρια 
μας και να κάναμε ό,τι θέλαμε από εδώ και πέρα, έχοντας τουλάχιστον ένα τεκμήριο 
πως ό,τι κάνουμε είναι νόμιμο, αυτό δεν το πράξαμε και κινδυνεύουμε τώρα να 
βρεθούμε ενώπιον μιας οριστικής ή προσωρινής απαγόρευσης δικαιώματος 
αμμοληψίας για το οποίο απαραίτητη προϋπόθεση για να εκδοθεί αυτή η διακήρυξη 
είναι να έχει στα χέρια του ο Δήμος την έγκριση των περιβαλλοντικών όρων. Ο 
Δήμος ή θα κάνει τη μελέτη που είχε ετοιμάσει η «Σκυρόδεμα» και εγκρίθηκε ή θα 
κάνει καινούργια. Πώς θα στείλουμε ένα θέμα στη Δημαρχιακή Επιτροπή να 
ετοιμάσει την διακήρυξη όταν το θέμα δεν είναι ώριμο νομικά, δεν είναι ένα 
δικαίωμα που μπορεί να δώσει ο Δήμος για εκμετάλλευση. Αν θέλουμε λοιπόν να 
λέμε ότι δεν είμαστε πρόχειροι, μέχρι τώρα περιμέναμε κάποια κίνηση από πλευράς 
εταιρείας αλλά δεν θα έπρεπε στο μεταξύ κάποιος να μελετήσει τι χρειάζεται για να 
μπορέσουμε να μισθώσουμε αυτό το δικαίωμά μας; Δεν μπορούμε να αποφασίσουμε 
τώρα και στο μεταξύ να κάνουμε τη μελέτη όπως έπρεπε να είχαμε κάνει και την 
διοικητική αποβολή 31.12.2004 που κατ΄ εμάς έληξε η σύμβαση της Κοινοπραξίας. 
Αν και από συναισθηματικής πλευράς θεωρώ ότι είναι κρίμα να χάνει έσοδα ο Δήμος 
που έχει ανάγκη από την άλλη όμως αν αυτά που θα χάσει ο Δήμος, αν βιαστούμε να 
προχωρήσουμε, θα είναι περισσότερα; Θα προτείνω πρώτον να δοθεί εντολή στην 
Υπηρεσία να ετοιμάσει την περιβαλλοντική μελέτη που να προωθηθεί για έγκριση, 
δεύτερον έστω και τώρα να κάνουμε πρωτόκολλο διοικητικής αποβολής της 
«Σκυρόδεμα» από την αμμοληψία και στη συνέχεια να προχωρήσουμε σε διακήρυξη 
των όρων, να έρθουν όσοι ενδιαφέρονται και μακάρι να πετύχουμε καλύτερες τιμές ή 
καλύτερη εκμετάλλευση γιατί κι αυτό ακούστηκε αλλά είναι πάλι προβλήματα της 
εκτελεστικής εξουσίας του Δήμου που έπρεπε να ελέγξει το Σκυρόδεμα και τον 
οποιοδήποτε εκμεταλλεύεται περιουσιακά στοιχεία του Δήμου και να τα θέσει 
εγκαίρως κι όχι όταν τελειώνουν οι συμβάσεις. 



 
 
 
 
Τσιάρας: Καταρχήν να ενημερώσω με την ιδιότητα του μελετητή τέτοιου 

είδους μελετών ότι αυτή η μελέτη δεν υπάρχει περίπτωση να εγκριθεί σε ένα μήνα 
γιατί πρέπει να εκφρασθεί το Νομ. Συμβούλιο, να δημοσιευτεί η περίληψη της 
μελέτης, να παραμείνει ένα μήνα στο Νομ. Συμβούλιο για έγκριση, στο επόμενο αν 
υπάρχουν εισηγήσεις των υπηρεσιών κι αν δεν υπάρχει κάποια ένσταση πιθανόν να 
γνωμοδοτήσει θετικά, μετά να επιστρέψει στην Περιφέρεια που θα βγάλει την τελική 
απόφαση. Κάτι που έχει να κάνει με την ουσιαστική λειτουργία της αμμοληψίας και 
με την ποσότητα του αμμοχάλικου που θα παίρνεται από εκεί είναι ότι η 
περιβαλλοντική μελέτη θα μπει στην ουσία του θέματος κι εκεί θα καθοριστεί πόσο 
αμμοχάλικο θα παίρνεται από την Κοινοπραξία που θα συσταθεί. Πρακτικά αυτό 
σημαίνει ότι μέσα από την εγκεκριμένη περιβαλλοντική μελέτη θα καθορισθεί ο 
όγκος, η δυνατότητα εξόρυξης αμμοχάλικου και όχι από τους όρους διακήρυξης ή 
από κάποιον όρο. Για μένα δεν υπάρχει αυτή τη στιγμή δυνατότητα να 
δημιουργηθούν όροι διακήρυξης από τη στιγμή που είναι άγνωστη η δυνατότητα της 
εξόρυξης. Αν σήμερα το Σώμα αποφασίσει για την έγκριση της εκμίσθωσης 
δικαιώματος αμμοληψίας για πόσο καιρό θα εγκριθεί; Τι έγιναν τα σχέδια του κ. 
Δημάρχου για επιχείρηση; Θα γίνει σε πρώτο στάδιο μία μικρής χρονικής διάρκειας 
εκμίσθωση και μετά θα γίνει δημοτική επιχείρηση; Καλό θα ήταν σήμερα να δούμε 
την διάθεση της Αρχής για να ξέρουμε πού θα πάει το πράγμα στο μέλλον. 

Δελαβερίδης: Από τη μία μεριά έχουμε την περιβαλλοντική μελέτη που δεν 
κάνει ένα μήνα κ. Δήμαρχε αλλά έξι. Επειδή πιστεύω ότι δεν είναι ώριμο το έργο και 
δεν υπάρχει και πρωτόκολλο διοικητικής αποβολής. Το έργο δεν είναι έτοιμο και δεν 
πρέπει να βιαστούμε να προχωρήσουμε σε δημοπράτηση. Κάντε την περιβαλλοντική 
μελέτη που θέλει ένα εξάμηνο, μέχρι τότε θα δούμε τι θα κάνει και η Κοινοπραξία 
ΑΒΕ με τα δικαστήρια και εφόσον είμαστε έτοιμοι τότε προχωράμε. Μην βιαστείτε. 

Ουσουλτζόγλου: Οταν στις 20 Δεκεμβρίου ξανασυζητήσαμε αυτό το ζήτημα, 
εμείς οι αδαείς είχαμε πει τότε ότι είμαστε αναρμόδιοι και  ότι κακώς το φέρατε στο 
Δημ. Συμβούλιο, ήταν ιδιωτική η σύμβαση και τα πολιτικά δικαστήρια έχουν τον 
λόγο. Αυτό έρχεται να το επιβεβαιώσει και η απάντηση της Επιτροπής του άρθρου 
18. Πρέπει πάλι ως προκάλυμμα καπνού να χρησιμοποιηθεί η δική μας ψήφος για να 
χρεωθούμε τις αποζημιώσεις και ό,τι άλλο προκύψει απ΄ αυτή την ιστορία που 
ανοίγει μπροστά μας. Για να προχωρήσουμε στη μίσθωση είναι σαφές ότι πρέπει να 
υπάρχει περιβαλλοντική μελέτη γιατί σύμφωνα με όσα έχω πληροφορηθεί η 
Κοινοπραξία απέσυρε την δική της μελέτη. Κι εδώ, όπως και σε προηγούμενα 
θέματα, φαίνονται πρόχειρα τολμήματα, πρόχειρες προτάσεις κι αποφάσεις που πάτε 
να πάρετε. Αν έχετε τη μελέτη κι είναι ώριμο το θέμα τότε την ίδια στιγμή κάντε την 
δημοπράτηση και δεν έχουμε καμία αντίρρηση γιατί σίγουρα δεν είναι καλό να 
χάνουμε έσοδα. Στην προηγούμενη συνεδρίαση είχα πει στον κ. Δήμαρχο ότι στο 
προεκλογικό του πρόγραμμα πρώτο του μέλημα ήταν να κάνει μία δημοτική 
επιχείρηση που θα ασχοληθεί με την εκμετάλλευση των υλικών του Αλιάκμονα και 
τον ρώτησα αν άλλαξε απόψεις. Ο κ. Δήμαρχος απάντησε «η κυρία Ουσουλτζόγλου 
όταν μιλάω κλείνει τ΄ αυτιά της και δεν ακούει ή δεν θέλει ν΄ ακούει. Είπα στην 
πρωτομιλία μου ότι είχα στο πρόγραμμά μου να κάνω δημοτική επιχείρηση και πάλι 
το λέω ότι είναι στο πρόγραμμά μου και θα το επιδιώξω να γίνει γιατί πιστεύω πως θα 
είναι η μόνη κερδοφόρα. Αυτό όμως θα το αποφασίσουμε αφού ξεμπερδέψουμε με 
την Κοινοπραξία που έχουμε ήδη. Αν διαλυθεί η τωρινή Κοινοπραξία και δεν 
εμπλακούμε σε δικαστικούς αγώνες θα βγάλουμε στη δημοπρασία, θα έρθουν όλοι οι 
επιχειρηματίες να λάβουν μέρος για ένα – δύο χρόνια και μετά θα κάνουμε δημοτική 
επιχείρηση». Οποία προχειρότης.  



 
 
 
 
Δήμαρχος: Τι να πω και σε ποιόν ν΄ απαντήσω. Οταν μετά λέω πως είναι 

αδαείς θυμώνουν. Απ΄ αυτά που διάβασε η κα Ουσουλτζόγλου τι καταλάβατε και τι 
ήθελε να πει μ΄ αυτό; Είναι στο πρόγραμμά μου η Δημοτική Επιχείρηση αλλά απόψε 
συζητάμε την αναγκαιότητα δημοπράτησης του δικαιώματος της αμμοληψίας και 
ούτε αν υπάρχει μελέτη περιβαλλοντικών επιπτώσεων, ούτε αν έγινε διοικητική 
αποβολή, ούτε αν προσφύγει στα  πολιτικά ή διοικητικά δικαστήρια ο τάδε. Θέλουμε 
ή δεν θέλουμε να νοικιάσουμε το αμμοχαλικορυχείο για το δικαίωμα αμμοληψίας; 
Οταν έγινε η Κοινοπραξία Αγίας Βαρβάρας με το Σκυρόδεμα, ούτε μελέτη 
περιβαλλοντικών επιπτώσεων υπήρχε αλλά ούτε και άδεια αμμοληψίας στο όνομα 
της Κοινότητας. Εγινε η Κοινοπραξία μέσα σε μία νύχτα για να προλάβουν τις 
ημερομηνίες του νόμου του Καποδίστρια και μετά έβγαλαν τις άδειες και τη μελέτη. 
Σε ποιό μεγάλο θέμα όμως εσείς είχατε κότσια να πείτε ναι ή όχι; Μόνον τυπικά 
κωλύματα ψάχνετε να βρείτε για να μη γίνει τίποτα στον Δήμο. Τα ίδια λέγατε και 
για το ξενοδοχείο του Σελίου αλλά δικαιωθήκαμε κι εκεί, το νοικιάσαμε και μία 
αμαρτωλή σύμβαση 30 ετών καταφέραμε να την ξεδιαλύνουμε, το νοικιάσαμε και 
εισπράττουμε ενοίκιο. Το ίδιο θα γίνει και τώρα. Και βέβαια το Σκυρόδεμα θα 
κοιτάξει να προστατεύσει τα συμφέροντά του, να τα διεκδικήσει στα πολιτικά και στα 
διοικητικά και με ασφαλιστικά μέτρα και με προσωρινές διαταγές κ.α. Είναι 
δικαίωμά του όπως κι εμάς είναι δικαίωμα να το βγάλουμε στη δημοπρασία. Αφού η 
Κοινοπραξία έληξε γιατί ο κ. Παπαδόπουλος να μην έρθει να λάβει μέρος στην 
καινούργια Κοινοπραξία και να το ξαναπάρει; Δεν θα δευτερολογήσω ή τριτολογήσω 
κ. Πρόεδρε. Σήμερα το Σώμα πρέπει ν΄ αποφασίσει αν θα προχωρήσουμε ή όχι στην 
εκμίσθωση του δικαιώματος της αμμοληψίας για να προχωρήσει στη συνέχεια η 
Δημαρχιακή Επιτροπή να κάνει τους όρους δημοπράτησης και να καλέσει τους 
ενδιαφερόμενους για να νοικιάσουν το δικαίωμα. Περιμέναμε 3 μήνες, έχασαν στην 
Επιτροπή του άρθρου 18 οι πρώην συνέταιροί μας γιατί είναι ολοφάνερο κι όπου κι 
αν πάνε θα χάσουν γι’ αυτό το θέμα γιατί ήταν ρητή η διάταξη που έλεγε ότι όφειλαν 
6 μήνες πριν τη λήξη της Κοινοπραξίας να φέρουν τη δήλωση ότι δέχονται την 
παράταση. Από τη στιγμή που δεν την έφεραν εμείς κάναμε χρήση αυτού του 
δικαιώματός μας και διαλύσαμε την Κοινοπραξία. 

Πρόεδρος: Μπορούν κε Πουλασουχίδη να κάνουν αγωγή και να διεκδικήσουν 
αλλά δεν μπορούν με τη διαδικασία ασφαλιστικών μέτρων. Δεν υπάρχει κανένας 
επικείμενος κίνδυνος κι αν μεν δικαιωθούν στα αστικά δικαστήρια θα πάρουν τις 
αποζημιώσεις τους εάν δεν δικαιωθούν δεν θα τις πάρουν. Αν μπορούσαν να κάνουν 
ασφαλιστικά μέτρα θα το είχαν κάνει και δεν θα περίμεναν 3 μήνες για να κάνουν 
κάτι πολύ εύκολο κι απλό.  

Οσον αφορά κα Ουσουλτζόγλου την απόφαση της Επιτροπής του άρθρου 18, 
μάλλον δεν έχετε δίκιο ότι δικαιωθήκατε γιατί εσείς λέγατε ότι δεν είναι νόμιμη η 
απόφαση του Δημ. Συμβουλίου, η Επιτροπή έκρινε ότι η προσφυγή τους στο άρθρο 
18 ήταν αναρμόδια και δικαιώνει την πρόταση του κ. Δημάρχου και την απόφαση του 
Δημ. Συμβουλίου έστω και κατά πλειοψηφία. Δευτερολογίες. 

Πουλασουχίδης: Η απόφαση της Επιτροπής του άρθρου 18 λέει ότι αυτή δεν 
είναι μία εκτελεστή απόφαση οργάνων της Τοπικής Αυτοδιοίκησης για να 
προσβάλλεται στην Επιτροπή του άρθρου 18 αλλά είναι μία σύμβαση και οι διαφορές 
απ΄ αυτήν υπάγονται στα πολιτικά δικαστήρια. Αρα λέει ότι δεν  ήταν αρμόδιο να 
αποφασίσει το Δημ. Συμβούλιο, αυτό το θέμα αφορά καθαρά την εκτελεστική 
εξουσία κι αν ο κ.  Δήμαρχος με τους νομικούς συμβούλους του Δήμου έχει την 
άποψη ότι έληξε η σύμβαση θα κινηθεί και θα ενεργήσει μόνος του χωρίς να 
χρειάζεται απόφαση. Λέει ο κ. Δήμαρχος  ότι θα βγάλει το δικαίωμα αμμοληψίας το  



 
 
 
 

οποίο είναι δώρο εξ΄ ουρανού και δεν υπάγεται σε κάποιες διαδικασίες και κάποιους 
κανόνες; Θα πει ελάτε να πάρετε άμμο απ΄ αυτό το σημείο που είναι δημοτικό; Θα 
πρέπει να πείτε ελάτε να πάρετε άμμο απ΄ αυτόν τον χώρο που είναι δημοτικός αλλά 
μ΄ αυτούς τους όρους που ορίζει η περιβαλλοντική μελέτη που καθορίζουν και το 
κόστος για να προσδιορίσουν την προσφορά τους. Μην επαίρεστε ότι δεν υπάρχει 
διαδικασία ασφαλιστικών μέτρων γιατί ένας πολίτης να προσβάλει την απόφαση της 
ανάθεσης, επειδή δεν υπάρχει περιβαλλοντική μελέτη θα πάρει και την προσωρινή 
και την οριστική αναβολή κ. Δήμαρχε. Η Κοινότητα Αγ. Βαρβάρας συνέπραξε με μία 
εταιρεία να εκμεταλλευτούν την αμμοληψία όπου μέσα στη σύμβαση έχει και όρο ότι 
δηλ. θ΄ αρχίσει να τρέχει η σύμβαση από την ημέρα που θα εξασφαλιστεί η άδεια 
αμμοληψίας. Κι εκεί η Κοινοπραξία άρχισε να λειτουργεί ουσιαστικά από την ώρα 
που εγκρίθηκε αυτή η μελέτη. Μη συγχέουμε ανόμοια πράγματα και μη νομίζετε ότι 
έχει κανείς καμία διάθεση να σταματήσει τα μεγάλα έργα και σιγά τα μεγάλα έργα. 
Αυτά είναι τα μεγάλα σας έργα κε Δήμαρχε, η αμμοληψία και η Μητροπόλεως; Εχω 
την αίσθηση πως αν σήμερα ήσασταν εσείς εδώ αυτά που λέω εγώ θα τα λέγατε 
εσείς. Τώρα, δυστυχώς, από την ώρα που γίνατε Δήμαρχος και που θα έπρεπε να 
δείξετε και μεγαλύτερο σεβασμό στη νομιμότητα και στη διαφάνεια, τα έχετε ξεχάσει 
όλα αυτά στην αντιπολίτευση. Θυμάμαι σε κάθε συνεδρίαση του Δημ. Συμβουλίου 
είχαμε μία ουσιαστική  ένσταση από τον κ. Σκουμπόπουλο και 15 τυπικές. Πώς αυτά 
τα χρήματα θα δοθούν, πώς θα γίνει αυτή η σύμβαση, διότι ο νόμος προβλέπει ότι 
χρειάζεται κι αυτό και το άλλο κ.λ.π. Θεωρητικά από την ώρα που αποφάσισε το 
Δημ. Συμβούλιο να μην παρατείνει τη σύμβαση με τη Σκυρόδεμα ΑΒΕ θεωρώ ότι θα 
έπρεπε να ανατεθεί στη νομική υπηρεσία του Δήμου να μελετήσει ποιες ενέργειες θα 
πρέπει να κάνει ο Δήμος από εκεί και πέρα και ποιες ενέργειες πρέπει να κάνει ο 
Δήμος για να φτάσουμε σε μία νόμιμη διακήρυξη του δικαιώματος αμμοληψίας. 
Κακό είναι να χάνονται έσοδα από τον Δήμο αλλά στην προχειρότητα να 
διατηρήσουμε ή να εξασφαλίσουμε τα έσοδα χρεώσουμε τον Δήμο με μεγαλύτερα. 
Δηλώνω ότι επειδή δεν υπάρχει περιβαλλοντική μελέτη, σαν Δημ. Συμβούλιο για να 
προχωρήσουμε στη διακήρυξη του δικαιώματος αμμοληψίας, απαραίτητη 
προϋπόθεση είναι η έγκριση περιβαλλοντικών επιπτώσεων. Καταψηφίζω το θέμα για 
τυπικούς λόγους. 

Τσιάρας: Τα κυβικά της αμμοληψίας που θα καθοριστούν από την 
περιβαλλοντική μελέτη δεν είναι τυπικό θέμα, τα χρόνια, η διάρκεια αυτής της 
σύμβασης δεν είναι τυπικό. Ολα αυτά είναι ουσιαστικά θέματα, για τα οποία καλό 
είναι να παίρνουμε απαντήσεις. 

Δελαβερίδης: Ολη αυτή η συζήτηση γίνεται για να προφυλάξουμε το Δήμο, το 
Δημ. Συμβούλιο και την απόφαση που θα πάρουμε. Δεν σας τα λέμε έτσι για να τα 
λέμε. Περιβαλλοντική μελέτη είναι απαραίτητη και μην είστε απόλυτος κε Δήμαρχε 
και ότι θα προχωρήσετε. Εμείς δεν θα ψηφίσουμε, εσείς θα ψηφίσετε, προσωπικά 
εσείς όχι αλλά κρεμάτε τους υπόλοιπους. 

Ουσουλτζόγλου: Εγώ δεν είπα ότι θα στήσετε την δημοπρασία κάτι που θα 
φανεί εκ του αποτελέσματος, εάν όλα πάνε καλά, εάν δεν χρειάζονται οι 
περιβαλλοντικές μελέτες, αν μπορούν να γίνουν άρπα κόλα όπως έγιναν στο 
παρελθόν κάτι που δεν χειροκροτώ. Θα αναφερθώ σε ένα άλλο σχετικό ζήτημα και 
θα ήθελα παρακαλώ και την άποψη του κ. Ντόβα. Τα έσοδα από την αμμοληψία να 
επενδυθούν όλα στην Αγ. Βαρβάρα. 



 
 
 
  
Δήμαρχος: Σας το είπα πολλές φορές πως όταν ήμουν στην αντιπολίτευση 

έλεγα στον προκάτοχό μου να μην απαξιώνει αλλά το ίδιο κάνετε κι εσείς. 
Απαξιώνετε και το έργο και τη λειτουργία αυτής της Δημοτικής Αρχής. Ούτε η 
Μητροπόλεως ούτε η αμμοληψία είναι σοβαρά έργα κε Πουλασουχίδη αλλά η 
Πολυτεχνική Σχολή. Σήμερα το θέμα ήταν να κρίνει το Δημ. Συμβούλιο την 
αναγκαιότητα εκμίσθωσης του δικαιώματος της αμμοληψίας. Αν ήμουν στην 
αντιπολίτευση θα έλεγα να νοικιαστεί για να μην χάνει έσοδα ο Δήμος. Ποιος σας 
είπε ότι εγώ αύριο θα πάω θέμα στη Δημαρχιακή Επιτροπή για να καταρτίσω τους 
όρους. Θα περιμένω μήπως γίνουν ενστάσεις κ.λ.π. Ποιος σας είπε ότι δεν ξέρω πως 
πρέπει να υπάρχουν οι περιβαλλοντικοί  όροι; Αλλά όχι απόψε εδώ. Ουσιαστικά 
δίνετε εντολή στη Δημαρχιακή Επιτροπή να προχωρήσει στη δημοπράτηση κάτι που 
δεν θα γίνει αν δεν έτοιμος ο Δήμος με όρους, μελέτες κ.λ.π. Αλλά και να 
δημοπρατήσει ακόμη, πού είναι το κακό; Με τις ερωτήσεις και τις τοποθετήσεις σας 
δείχνετε ότι δεν θέλετε να γίνει το έργο ενώ κατά βάθος το θέλετε. Και στη διακοπή 
της σύμβασης στρίψατε από την ψηφοφορία, δεν πήρατε θέση αλλά και σε ποιό 
μεγάλο θέμα πήρατε θέση; Και τη νομιμότητα και τη διαφάνεια διασφαλίσαμε και 
σας έφερα δύο τρανταχτά παραδείγματα. Γιατί δεν διακόψατε τη σύμβαση του 
ξενοδοχείου του Σελίου που ξέρετε ότι ήταν παράνομη και ήσασταν πλειοψηφία; Τη 
διακόψαμε εμείς και πετύχαμε αυτό το ενοίκιο. Ακουσα κατά κόρον τι έκανα εγώ ως 
αντιπολίτευση, αν προστάτευα τη νομιμότητα, αν έβαζα όρους κ.λ.π. Αφού δεν σας 
άρεζε εκείνη η αντιπολίτευσή μου γιατί κάνετε εσείς το ίδιο;  Εκτός αν πεισθήκατε 
για την αντιπολίτευση που σας έκανα, που δικαιώθηκα και εκλέχθηκα και θέλετε να 
κάνετε το ίδιο για να εκλεγείτε. Αλλά πάλι αντιγράφετε κακώς. 

Πρόεδρος: Τριτολογίες. 
Πουλασουχίδης: Ο κ. Δήμαρχος λέει γι’ αυτή τη σύμβαση της Κοινοπραξίας 

που έγινε το 1997, όταν η Αγ. Βαρβάρα ήταν Κοινότητα. 
Πρόεδρος: Εσείς τώρα που πήρατε τον λόγο δεν μπορείτε να πείτε ότι δεν 

είχατε την ευθύνη; 
Πουλασουχίδης: Γιατί δεν το ξέρει αυτό; Λέει ψέματα στο Δημ. Συμβούλιο. 

Εχει δικαίωμα ο κ. Δήμαρχος στην δευτερολογία ή τριτολογία του να απαντάει επί 
παντός του επιστητού;  

Πρόεδρος: Στο Σώμα απαντάει ο κ. Δήμαρχος και είναι λανθασμένη η 
αντίληψη ότι απαντάει προσωπικά στον καθένα. 

Πουλασουχίδης: Και για θέματα όμως που έχουν τεθεί και όχι γι’ αυτά που 
έχει στο μυαλό του. 

Πρόεδρος: Δεν έχω τη διάθεση να σας κάνω μαθήματα, αλλά ξέρετε τα 
καθήκοντά σας και τις υποχρεώσεις σας και προσπαθήστε να προσαρμοστείτε σ΄ 
αυτές. 
Πουλασουχίδης: Απαιτώ όμως προστασία όποτε χρειάζομαι γιατί μου καταλογίζει 
τόσα πράγματα ο κ. Δήμαρχος. Είπε ο κ. Δήμαρχος ότι δεν καταγγείλαμε τη σύμβαση 
του Σελίου που ήταν παράνομη. Ηξερα εγώ ότι ήταν παράνομη, ήξερα τους όρους 
του; 

Πρόεδρος: Η προηγούμενη Δημ. Αρχή είστε εσείς. 
Πουλασουχίδης: Παραδέχθηκε ο κ. Δήμαρχος ότι χρειάζεται μελέτη 

περιβαλλοντικών όρων και είπε ότι δεν θα κάνει αύριο κιόλας διακήρυξη. Γιατί 
λοιπόν κ. Δήμαρχε δεν κάνετε την μελέτη, να την φέρετε εδώ και να ψηφίσουμε το 
θέμα; Γιατί δηλώνουμε ότι είμαστε διατεθειμένοι να το ψηφίσουμε. Δεν είπε κανείς 
αν έκανε καλά ο κ. Δήμαρχος όταν έβαζε τυπικά θέματα όταν ήταν αντιπολίτευση ή 
αν κάνει καλά σήμερα που τα ξεχνάει. Ο κ. Δήμαρχος, ως δημ. σύμβουλος, σε κάθε  



 
 
 
 

θέμα απαιτούσε να τηρείται η νομιμότητα ενώ τώρα δεν έχει αυτή την πρόθεση. Μας 
φέρνει θέματα που δεν τα βλέπει η νομική υπηρεσία του Δήμου αλλά δεν είναι κι εδώ 
κάποιος απ΄ αυτούς για να μας πει ότι το μελέτησαν και είμαστε νόμιμοι να 
προχωρήσουμε στη διακήρυξη χωρίς να χρειάζεται η μελέτη περιβαλλοντικών 
επιπτώσεων ή δεν χρειάζεται πρωτόκολλο διοικητικής αποβολής για να βγάλουμε 
από μέσα το Σκυρόδεμα. Κάθε φορά που βάζω εγώ προσωπικά έναν τυπικό ή 
ουσιαστικό λόγο που έχει να κάνει με τη νομιμότητα και τη διαφάνεια ο κ. Δήμαρχος 
καταγγέλλει ότι προσπαθώ να καταστρατηγήσω τα μεγάλα έργα όπως π.χ. η 
αμμοληψία του Αλιάκμονα. Η μελέτη μπορεί να δείξει ότι η Κοινοπραξία έκανε 
αλόγιστη αμμοληψία και τώρα έχει κορεστεί. Τι βγάζουμε τότε στη διακήρυξη; 
Μπορεί πάλι να πει όχι απ΄ αυτό το σημείο αλλά πρέπει να πάτε πιο βαθιά. Αυτό 
ξέρετε ότι συναρτάται με το κόστος; Τι προσφορά θα δώσει ο άλλος. Αν έχουμε 
άδικο σ΄ αυτό εντάξει αλλά δεν μπορεί ο κ. Δήμαρχος να λέει ότι αυτός τα ξέρει καλά 
κι εμείς δεν ξέρουμε τίποτα, ότι αυτός θέλει το καλό της πόλης κι εμείς το κακό της. 
Συμφωνώ προς όσα αντικείμενα για εκμετάλλευση έχει ο Δήμος είτε είναι κτίρια, είτε 
είναι εκτάσεις ή άλλα αγαθά υλικά που μπορούν να αποφέρουν έσοδα είναι 
υποχρεωμένος ο κ. Δήμαρχος να προχωρήσει στην καλύτερη εκμετάλλευσή τους 
αλλά με τη νόμιμη διαδικασία. Οσο δεν πάει μ΄ αυτήν είμαι υποχρεωμένος να μην το 
ψηφίσω. 

Ουσουλτζόγλου: Η πρότασή μου είναι ναι στη δημοπράτηση εφόσον 
ισχύσουν οι τρεις όροι που έθεσε ο κ. Πουλασουχίδης. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Κ. Πουλασουχίδη; 
Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 6 σύμβουλοι: 

Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Μ. Γαβρίδης, Α. Δελαβερίδης, Α. Παπαστεργίου, Κ. 
Πουλασουχίδης, Α. Τσιάρας. 

Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση του κ. Αντιδημάρχου, όπως 
υποστηρίχθηκε από τον κ. Δήμαρχο; 

Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 
Σ. Παναγιωτίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – Πετρίδη, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. 
Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, 
Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης.  

Από την ψηφοφορία απουσίαζαν οι σύμβουλοι Β. Γιαννουλάκης, Ε. 
Γουναράς. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 12-4-2005 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Β. 
Γιαννουλάκη. 
2.- Την αριθ. 861/2004 προγενέστερη απόφασή του, με την οποία απορρίφθηκε το 
αίτημα της εταιρείας «Σκυρόδεμα Βέροιας Α.Β.Ε.» για παράταση της διάρκειας 
λειτουργίας της Κ/Ξ Κοινότητας Αγ. Βαρβάρας-Σκυρόδεμα Βέροιας Α.Β.Ε 
3.- Την αριθ. 28/2005 απόφαση της 2ης Επιτροπής του άρθ. 18 Ν. 2218/1994 της 
Περιφέρειας Κεντρικής Μακεδονίας, με την οποία απορρίφθηκε η από 29-12-2004 
προσφυγή της «Σκυρόδεμα Βέροιας Α.Β.Ε.». 
4.- Ότι σκόπιμο να κινηθεί η διαδικασία για εκμίσθωση του δικαιώματος αμμοληψίας 
από το δημοτικό αμμοχαλικορυχείο στη θέση «Μανίκι» Δ.Δ. Αγ. Βαρβάρας, 
σύμφωνα με τις σχετικές διατάξεις του Δ.Κ.Κ. 
6.- Τις προτάσεις και απόψεις του Δημάρχου και των δημ. συμβούλων όπως 
διαμορφώθηκαν κατά τη συζήτηση του θέματος. 
7.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
8.- Τις διατάξεις των άρθρων 106, 240 (παρ. 2), 253 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) καθώς 
και του Π.Δ. 34/1995. 



 
 
 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
  

Εγκρίνει την κίνηση της διαδικασίας εκμίσθωσης του δικαιώματος 
αμμοληψίας από το δημοτικό αμμοχαλικορυχείο που βρίσκεται στη θέση «Μανίκι» 
στο Δ.Δ. Αγ. Βαρβάρας, κατά τις διατάξεις των άρθρων 240 (παρ. 2), 253 του Π.Δ. 
410/95 (Δ.Κ.Κ.) καθώς και του Π.Δ. 34/1995. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  252 / 2005 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ν. Κεχαγιόγλου Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Γ. Τροχόπουλος Α. Τσιάρας 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΧΙΟΝΙΔΗΣ Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   
 Π.  Πιτούλιας   
 Γ. Μανακούλης   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  9-5-2005 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
 
 
 


